



# MAJLIS DAERAH HULU TERENGGANU TERENGGANU DARUL IMAN

## KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga ini dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor Bumiputera G1 dari Daerah Hulu Terengganu yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembangunan Malaysia ( LPIPM (CIDB) ) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut :-

Bil.	Butir-Butir Tawaran	Harga Dokumen Tawaran	Tempat Dan Tarikh Dokumen Di Jual	Syarat Pendaftaran	Tarikh Dan Tempat Lawatan Tapak	Tarikh Sebutharga Tutup
1	MDHTR.00/73/2021/0005 No. SBHG MDHT 23/2021  MENAIKTARAF MEDAN SELERA KUALA JENERIS FASA 1, MD HULU TERENGGANU	RM 20.00 senaskah  Tidak dipulangkan	Bahagian Kejuruteraan Majlis Daerah Hulu Terengganu, Terengganu Darul Iman  17 Mei 2021 hingga 23 Mei 2021  Pada waktu pejabat	Berdaftar dengan CIDB  Memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan dan Sijil Taraf Bumiputera yang masih Sah  Gred G1 Kategori Pengkhususan B 24 & CE 21	Tidak Diwajibkan	Isnin 24 Mei 2021 Jam 12.00 tengahari
2	MDHTR.00/73/2021/0006 No. SBHG MDHT 24/2021  MEMBAIKPULIH BANGUNAN MDHT ATC-AJIL TRADE CENTRE BLOK B SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN, MD HULU TERENGGANU					

Naskah meja tawaran boleh disemak di Bahagian Kejuruteraan, Majlis Daerah Hulu Terengganu, pada waktu pejabat bermula 17 Mei 2021. Bayaran Naskah Sebutharga hendaklah adalah Secara Tunai di Kaunter Bayaran Majlis Daerah Hulu Terengganu, (bayaran ini tidak akan dikembalikan). Kontraktor hendaklah membawa Sijil Pendaftaran CIDB, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) serta Sijil Taraf Bumiputera dan satu salinan bagi setiap ketiga-tiga Sijil tersebut ( satu salinan setiap satu tawaran ) semasa membeli Naskah Sebutharga. Hanya kontraktor atau penama-penama seperti dalam Sijil Khidmat Kontraktor sahaja dibenarkan untuk membeli naskah sebutharga. Wakil TIDAK dibenarkan.

Naskah Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermetri serta bertulis No. Sebutharga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di alamat :-Yang Dipertua Majlis Daerah Hulu Terengganu, 21700 Kuala Berang, Hulu Terengganu.

Kontraktor atau wakil kontraktor yang sah hendaklah sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 dan penjarakan sosial oleh Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM) dan Majlis Keselamatan Negara (MKN).

  
 ( AHMAD NAZWAWI BIN HARUN )  
 Yang Dipertua,  
 Majlis Daerah Hulu Terengganu

Tarikh : 06 Mei 2021